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      MÄRJAMAA VALLAVOLIKOGU 
 

 

Majandus- ja eelarvekomisjoni koosoleku  

protokoll 
 
Märjamaa                                                                                                                      9. juuni 2021 nr 46 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 20.30. 

 
Koosolekut juhatas: komisjoni esimees Urmas Kristal  

Protokollis: volikogu sekretär Janika Liländer  

 
Majandus- ja eelarvekomisjoni koosolekust võtsid osa komisjoni liikmed: Ago Kirsipuu, Aivar Jõgiste, 

Andres Jõessar, Harri Jõgisalu (lahkus kell 18.14), Kalle Teekivi,  Lea Laurits, Raivi Laaser, Triin 

Matsalu (lahkus kell 18.25), Urmas Kristal. 

Puudus:  - 

Kutsutuna osalesid: AS Märjamaa Haigla nõukogu esimees Villu Karu (päevakorrapunkt 1), 

abivallavanem Ott Valdma, haldusosakonna juhataja Margus Vaher, planeerimise ja maakorralduse 

spetsialist Triinu Lepa (päevakorrapunktid 1-6).  

 

Otsustati: Kinnitada alljärgnev  

 

PÄEVAKORD: 

1. AS Märjamaa Haigla aktsiate võõrandamine enampakkumisel 

2. Vallavara võõrandamine enampakkumisel (Riksu ja Sauna kinnistud) 

3. Vallavalitsusele nõusoleku andmine sõiduauto ning kaubiku hankimiseks 

4. Nõusolek Pallika tee kinnistu omandamiseks 

5. Maa munitsipaalomandisse taotlemine (Kesa tn 9) 

6. Informatsioon Toominga tn 1 kinnistul on algatatud detailplaneeringust 

7. Märjamaa Vallavolikogu 20.11.2018 määruse nr 48 „Märjamaa valla heakorraeeskiri“ muutmine 

8. Vallavara võõrandamine enampakkumisel – enampakkumise alghinna vähendamine (Võimla tn 4 ja 

Võimla tn 1a kinnistud) 

9. Lepingu sõlmimiseks nõusoleku andmine (SA Märjamaa Valla Spordikeskuse ruumide kasutamiseks 

MG tundide läbiviimiseks) 

10. Märjamaa valla 2021. a II lisaeelarve 

11. Vara võõrandamine enampakkumisel (Niidu korteriomand Jõgeva vallas Kassinurme külas)  

12. Arvamuse andmine Orava V uuringuruumi geoloogilise uuringuloa taotluse kohta 

13.  Muud küsimused 

 

 

Päevakorrapunkt 1 

AS Märjamaa Haigla aktsiate võõrandamine enampakkumisel 

 

Ettekandega esines A. Kirsipuu, kes tõi esile, et AS Märjamaa Haigla omamine ja selles osutatavad 

teenused ei ole KOKSi kohaselt otseselt omavalitsuse ülesandeks.  

A. Jõgiste selgitas, et tema seisukohast on eelnõu esitamise mõte teemale tähelepanu pööramises. Kui on 

huvi aktsiate võõrandamisega edasi minna, siis on mõistlik aruteludesse kaasata teemaga seotud inimesi 

ning ka võõrandamiseks on erinevaid võimalusi, nt loobuda vaid osadest aktsiatest, teha suunatud 

pakkumisi jne. 

 

*A. Jõessar: Kas valla poolt on ASile antud mingeid tegevussuuniseid, nt teenida x summa tulu, või on 

lastud neil omasoodu toimetada? 
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A. Jõgiste ja A. Kirsipuu kinnitasid, et neil puudub AS Märjamaa Haigla suhtes isiklik või majanduslik 

huvi. 

A. Jõgiste: Kui meil soovi midagi muuta ei ole, las siis „tiksub“ edasi. 

Toimus arutelu. 

T. Matsalu juhtis tähelepanu sellele, et siiani ei ole vald ASile investeeringuteks raha eraldanud. 

V. Karu: Haiglale ei ole kunagi tuluplaani ette antud, kuid see ei tähenda, et nad poleks kasumit teeninud. 

Aastate jooksul on AS investeerinud sellisel määral, et hoone on korras püsinud ja kui vaja investeerida, 

siis on AS selleks võimeline. Saadud on ka uus õendusabi leping (kuni 2026.a lõpuni). 

V. Karu kõneles haigla ajaloost ja juhtis tähelepanu sellele, et KOKSi kohaselt on KOVi kohustus 

korraldada üldhooldusteenust. Seda ei pea ta küll ise pakkuma, vaid võib ka teenusena tellida.  

V. Karu: Sotsiaalosakonnal on ideena jätkuvalt üleval ka päevakeskuse rajamine Märjamaa haigla baasil. 

Põhjust, miks peaks aktsiaid hakkama võõrandama, ei näe. ASi teenused on pigem sotsiaalteenused kui 

tervishoiuteenused. Tervishoiuteenust osutab seal majas rentnikuna tegutsev perearstikeskus. Haigla 

teenus on inimestele vajalik ning kindlasti tekitab selle võõrandamine vastuseisu. 

 

*A. Kirsipuu: Aga mis juhtub kui maha müüme? Orgita katlamaja müüsime ja mitte keegi pole külma 

jäänud. 

V. Karu: Tekib konkreetne kasuminumber, mis väljendub teenuse hindades. Teenus ilmselt kallineb. 

KOV on seostanud haigla hoonet tulevikus teiste sotsiaalteenuste pakkumisega. See variant eraomandi 

puhul ilmselt kaob. 

T. Matsalu: Ettepanek – käsitleda kui eelnõu 1. lugemist, sest müügiteema vajab põhjalikumat 

läbirääkimist. 

U. Kristal: Volikogu päevakorda veel ei lähe, sest puudub ASi nõukogu seisukoht. 

 

*O. Valdma andis edasi vallavalitsuses esile toodut – AS pakub vallale vajalikku teenust, asukoht on väga 

hea ja ei soovita, et vald sellest ilma jääks, võõrandamisega kaasneks teenuse hinna kasv.  

Kokkuvõtteks – vallavalitsus ei toetanud otsuse „Aktsiaselts Märjamaa Haigla aktsiate võõrandamine 

enampakkumisel“ eelnõud ning tegi ettepaneku volikogus arutada eelnõud augusti istungil kui on olemas 

ka AS nõukogu seisukoht. 

 

*A. Jõgiste: Mina eelnõud volikogusse arutamiseks ei viiks, aga jätaksin täna ka kõik „oleksid“ kõrvale. 

Kui teenuse hind ei kasva ja planeeritakse investeeringuid, siis kes selle kõik kinni maksab? Kui midagi ei 

ole otsustatud, siis pole mõtet teemat ajakirjanduses „kuumutada“ ning sotsiaalmeedia rumalustele ei 

peaks reageerima ning „olekseid“ esitama.  

Ettepanek – ASi nõukogu arutab, valitsus teeb töögrupi ja arutab teemat kaasates spetsialiste, neid, kellel 

on kogemusi, neid, kes erahooldekodusid peavad. 

 

*A. Jõessar: Kas haiglas on kohatasu erisus valla inimestele ja võõrastele? 

V. Karu: Ei. Kahte erinevat hinnakirja ei ole.  

Toimus arutelu.  

A. Kirsipuu: Ettepanek – teha ülevaatlik võrdlustabel teiste valdade analoogsete asutuste kohta – käive, 

töötajad arv, kohatasu. 

 

*V. Karu edastas sotsiaalkomisjoni seisukoha – komisjon eelnõud ei toetanud.  

 

Otsustati: Vallavalitsusel moodustada töögrupp AS Märjamaa Haiga temaatika arutamiseks ning suunata 

eelnõu menetlemiseks moodustatavale töögrupile.  

 

 

Päevakorrapunkt 2  

Vallavara võõrandamine enampakkumisel (Riksu ja Sauna kinnistud) 

 

Ettekandega esines A. Jõessar: Sarnaselt eelmise punktiga, on eelnõu eesmärgiks tähelepanu juhtimine. 

Kas läheb müügiks, see on omaette küsimus. Kui me ei suuda seda  mõistlikult majandada, siis me ei pea 

seda omama, lihtsam ära müüa. Kui me ei suuda puhkebaasi pealt tagasi teenida isegi töötajate töötasu, 

kui kuludes ei kajastata kõiki tegelikke kulusid, mida me puhkebaasi pidamiseks teeme, siis see pole 

võibolla kõikide suhtes aus. Mina pole öelnud, et tahan seda ära osta. Olen mures valla rahva pärast, sest 

see laid pole täna kõikidele avatud. Kõik ei saa sinna, sest broneeringute kalender pannakse esimeste 

päevadega täis. Vastust sellele, kui palju ühtede ja samade inimeste poolt on nädalavahetusi broneeritud, 
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ma ei saanud. Tean, et varasemalt oli väga populaarne broneerida 3-4 nädalavahetust ja siis vaadata, mis 

kõige paremini sobib. Kas see ka nüüd nii, kontrollida polnud võimalik. 

A. Kirsipuu: Puhkebaas on rahaliselt miinuses ja selle pidamine ei ole omavalitsuse ülesanne. 

 

Mõtteid toimunud arutelult: 

*M. Vaher: Aastas käib laiul 200-300 last. Sel aastal on planeeritud 14 laagrit. 

*H. Jõgisalu: Nõus, et haigla ja Hobulaiu teema on mõnes mõttes sarnased. Tänase päeva küsimus on -  

kas me tahame seda mõistlikult majandada või mitte? Sama kehtib ka haigla kohta. Kui seda tahtmist ei 

ole, siis tuleb tõepoolest müüa. Need teemad on läbi käinud aastast-aastasse, kuid midagi pole muutunud.  

*A. Jõessar tõi ebamajandusliku lähenemise ühe näitena selle, kuidas paadimees läks pool tundi enne 

volikogu liikmeid valla autoga sadamasse ja auto seisis seal kaks päeva, misjärel tuli peale neid tagasi. 

Miks pidi see auto seal seisma?  Järgmises päevakorrapunktis küsitakse luba uute autode ostmiseks kuna 

meil ei jätku autosid.  

*A. Kirsipuu: Miks me ilma Hobulaiuta hakkama ei saa? 

M. Vaher: Ei räägigi, et me hakkama ei saa. Saame ka terve vallata hakkama – on vaja vaid vallavanemat 

ja sekretäri. Kõik muud teenused saame sisse osta. 

*T. Matsalu: Mis on mõistlik majandamine? Märjamaa vallas on väga mitmeid asutusi, mis ei majanda 

end ise ära. Näiteks ujula. Hobulaid on valla seisukohalt unikaalne ja olnud seda juba aastaid. Sellist 

numbrit, millega seda unikaalset kohta hinnata, ei ole. Selle 15 tuhande eest ei saaks meie lapsed mujal 

laagrites iial kogeda seda, mida Hobulaiul.  Selle unikaalsusest on osa saanud mitu põlvkonda lapsi. 

*A. Jõessar: Ega poleks eelnõuga lagedale tulnud kui kahe aasta jooksul oleks natukenegi selle asjaga 

pingutatud. Meie soov on, et Hobulaid tehtaks kuidagi kättesaadavamaks ja avalikumaks: 

- kehtestame broneerimistasu, s.t inimesed, kes broneerivad, maksavad tasu ja kes ise loobub, siis 

broneermistasu tagasi ei saa; 

- kui ei suuda tagasi teenida isegi palgaraha, siis tõstame natukene hinda kõrgemaks ja teeme 

lastelaagreid, kuid me ei pea tegema täiskasvanutele soodustus;  

- kui tahame sellist turismibaasi pidada, siis teeme ta nõetele vastavaks, selliseks nagu teistelt 

analoogsetelt asutustelt nõutakse;  

M. Vaher lisas vahele, et tegemist ei ole turismibaasiga, vaid paralleeli võiks tõmmata RMK 

puhkemajadega. 

- pange vähemalt suitsuandurid lakke, et oleks elementaarsed ohutusnõuded täidetud.  

 

*A. Kirsipuu: Kui palju käib seal täiskasvanuid. Kui palju sina (M. Vaher) seal isiklikult käid? 

M. Vaher: Mina isiklikult käin ühe korra. 

A. Kirsipuu: Lastelaagrite osa võiks veelgi suurendada. 

M. Vaher: Meie lastelaagrite rekord oli seni 8, selleks hooajaks on planeeritud 14. 

K. Teekivi: Kas kõik valla lapsed, kes soovivad minna Hobulaiu laagrisse, saavad sinna minna? Kui suur 

on vallapoolne soodustus lapse kohta kui ta on laagris Hobulaiul? Kui laps on mujal laagris, siis 

lapsevanem maksab ise 100%. Kas vald ei võiks ka sellel puhul lapsevanemaid toetada? 

K. Teekivi pakkus, et reaalselt saab Hobulaiu hüvedest osa ehk vaid 5% kogu valla 7000-st elanikust. 

M. Vaher märkis, et laagrit välja kuulutades täituvad kohad koheselt. Laagrite eest tasumiseks on 

võimalik küsida sotsiaaltoetust.  

K. Teekivi: Palju neid on, kes n ö ukse taha jääb? 

M. Vaher: Seda teab Triin Põri.  

U. Kristal märkis, et väljakäidud 5%-l pole mingit alust ning kuna puhkebaas on vallale tulnud 

kingitusena, siis lõpetaks selle teema.  

K. Teekivi kommenteeris, et ka tema ei ole täna selle poolt, et Hobulaidu müüa, kuid sellega on nii palju 

ebaselgust ning seepärast ei tohiks seda teemat ka n ö lukku panna ja öelda, et enam me sellest ei räägi.  

 

*T. Matsalu: Nagu arutelust on välja tulnud, siis eelnõu esitamise põhjus pole mitte see, et peaksime 

Hobulaiust loobuma, vaid see, et arendaksime sealset teenus. 

A. Jõessar: Puhkebaasi tuleks majandada, kuid täna seda ei teha. 

T. Matsalu: Majandada ja teha broneerimissüsteem avalikumaks. 

 

*A. Jõgiste eelnõud ei toetanud, kuid oli nõus, et Hobulaidu võiks paremini kasutada.  

*L. Laurits: Rahandusministeeriumi kodulehe andmetel on Märjamaa vallas 7-18 aastaseid lapsi 908. Kui 

eelmisel aastal käis laiul 140 last, siis see moodustab 15,4 % ja kui vaadata lapsi vanuses 7-15 (701 last), 

siis 20%. Saan aru, et eelnõu on esitatud selleks, et vallavalitsuse tähelepanu juhtida kitsaskohtadele. Kas 

need tähelepanu juhtimised võiksid tulla ka ilma eelnõuta? Hobulaid on olnud ka rendil, kuid see ei 

õigustanud end absoluutselt.  /…/ Küsimus on selles, kuidas seda paremaks muuta.  
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*A. Jõessar: Kas laagreid saavad kõik koolid võrdväärselt korraldada või saab neid korraldada vaid 

noortekeskus? 

O. Valdma: Jah. Kõigil on võimalus, kuid T. Põri on oma broneeringud teinud juba jaanuaris ära.  

 

*A. Jõessar: Ei näe põhjust, miks peaks kogu haldusosakond oma ressurssi Hobulaiule raiskama. Seal 

võiks majandada täielikult seesama kapten. Haldusosakonna pooled mehed käivad seal kõpitsemas 

muruniitmise, koolimajade remondi või mis iganes arvelt. Sooviks kahte asja – uuendatud 

broneeringusüsteem ja kulude ausat kajastust.  

M. Vaher: Miks ei või haldusosakonna mehed seal käia – see on üks meie allasutus. Saan öelda päevade 

arvu kui palju nad on seal käinud.  

L. Laurits: Hobulaiu puhkebaasi peremees võetakse tööle tähtajaliselt 1. maist kuni 31. oktoobrini ning 

tema palk kajastatakse Hobulaiu kuludes. Teine mees on käsunduslepinguga ja see on sõlmitud 

konkreetsele summale ning tema töötab nädalavahetustel. Seegi kulu kajastub Hobulaiu kuludes. Kui 

haldusosakonna mehed käivad seal midagi parandamas, siis seda ei ole raamatupidamislikult võimalik 

osadeks jaotada.  

H. Jõgisalu: Me peame ära lõpetama selle, et me ei saa. Peame leidma lahenduse, kuidas saab.  

L. Laurits: Kui soovida töökäskude alusel töötamist, siis see tuleb nii ka vormistada ja seda juba inimese 

tööle võtmisel.  

A. Jõessar: Hobulaiu kuludes tuleks kajastada ka autode kulud, mida me kanname teistelt ridadelt.  

 

Kell 18.14 lahkus H. Jõgisalu. 

 

*A. Kirsipuu: Olen ilma eelnõudeta rääkinud bussipeatustesse päikesepaneelidega valgustite 

paigaldamisest, metsaväljaveol teede tagatisraha kehtestamisest, ettekirjutuste tegemistest. Tulemus 

kõikidel puhkudel null.  

M. Vaher märkis, et üks bussipeatuse valgustus on siiski paigaldatud. See on Leevre külas.  Külarahvas 

aga on kirjutanud, et talvisel ajal see ei tööta (kuna pole piisavalt päikesevalgust).  

 

*R. Laaser: Samad küsimused sama osakonna kohta on läbi käinud mitmel puhul, s.h 

revisjonikomisjonist. Ettepanekuid, et teeme haldusosakonna raamatupidamise erinevate kulude osas, s.o 

haljastus, Hobulaid, natukenegi läbipaistvamaks, on tehtud. /…/ Me ei tea täna asjade omahindu, kulud on 

läbipaistmatud. Peame midagi siin muutma.  

O. Valdma sõnas, et tööde tegemine haldusosakonna kaudu on kokkuvõttes majanduslikult soodsam. 

 

*T. Matsalu: Mina ei poolda selle eelnõuga volikogusse väljumist. 

A. Kirsipuu ja A. Jõessar eelnõu esitajatena soovisid, et eelnõu läheks volikogusse hääletamisele – 

hääletatagu pealegi maha, kuid otsustame siis vähemalt, et vallavalitsus hakkaks asjaga tegelema. 

M. Vaher väitis, et praegu tegeletaksegi Hobulaiuga väga hästi.  

T. Matsalu: Maha hääletamine ei pane selle asjaga tegelema.  

A. Jõgiste: Broneerimise kord tuleb läbi vaadata, vajadusel tõsta hinda, kuid mina eelnõud ei toeta. 

T. Matsalu: Ettepanek – vallavalitsusel esitada kava, kuidas Hobulaiu teenust paremini korraldada.  

 

Kell 18. 25 lahkus T. Matsalu. 

 

U. Kristal pani hääletusele – kes on kinnistute müügi poolt. 

Hääletustulemused – poolt 2, vastu 4, üks ei hääletanud. 

 

Otsustati: Eelnõud mitte toetada. 

 

 

Päevakorrapunkt 3 

Vallavalitsusele nõusoleku andmine sõiduauto ning kaubiku hankimiseks 

 

Ettekandega esines O. Valdma, kes põhjendas sõiduauto soetamise vajadust. 

Ettekandega esines M. Vaher, kes põhjendas kaubiku soetamise vajadust. 

Toimus arutelu.  

 

Vaheaeg kell 18.37-18.50. 
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Arutelu jätkus. 

A. Jõessar arvas, et olemasolevat ressurssi saab paremini kasutada. Kui on vaja mingi sõiduk välja 

vahetada, siis jah, kuid ettepanekut autosid lihtsalt juurde osta, ta ei toeta. 

A. Jõgiste pakkus, et võib osta ka kasutatud sõidukid.  

U. Kristal toetas mõne aasta vanuste sõidukite ostmist. 

L. Laurits märkis, et sellisel juhul ei pea liisima, vaid võib kohe välja osta. 

Toimus arutelu.  

 

Otsustati: Teha ettepanek valitsusel küsida volikogult nõusolekut kasutatud autode ostmiseks ning nende 

koheseks väljaostmiseks. 

 

 

Päevakorrapunkt 4  

Nõusolek Pallika tee kinnistu omandamiseks 

 

Ettekandega esines O. Valdma: Märjamaa vallas Pallika külas asub Pallika tee kinnistu (kinnistu 

registriosa nr 2383837) katastrinumbriga 88401:001:0566, sihtotstarbega transpordimaa, pindalaga 2765 

m2. Kinnistu omanik esitas vallavalitsusele avalduse tee tasuta üleandmiseks tingimusel, et 

üleandmisekulud katab omavalitsus. Pallika tee kinnistul asub Pallika tee nr 8840008 pikkusega 355 

meetrit. 

Tee teenindab kolme kinnistut. Teedespetsialist leidis, et kolm majapidamist on mõistlik, et tee võtta valla 

teeks. Kui kasutajaid vähem, saab asja lahendada servituutidega.  

 

Toimus arutelu. 

R. Laaser: Loome sellega pretsedendi  – neid, kes sooviks tee üle anda, on teisigi. Vald peab tagama  

seisundinõuetele vastavuse jne. Mis seisukorras see tee praegu on? Meile on see kohustuste võtmine. 

A. Jõgiste: Ettepanek – tekitada üldine seisukoht erakinnistutel asuvate teede küsimuses. 

O. Valdma: Sundvalduste seadmine on antud vallavalitsuse pädevusse. Ilmselt sundvalduste kaudu me 

hakkamegi neid teid vallale võtma.  

T. Lepa selgitas, et kõnesolev tee on sellisel tasemel, et vald ei pea kohe sinna kulu tegema. Võtame üle ja 

inimesed saavad juurdepääsu ning fikseerime praeguse taseme.  

 

Otsustati: Toetada Pallika tee kinnistu omandamist. 

 

 

Päevakorrapunkt 5 

Maa munitsipaalomandisse taotlemine (Kesa tn 9) 

 

Ettekandega esines T. Lepa: Märjamaa alevis asuv Kesa tänav, mis on välja ehitamata tupiktänav, kuulub 

Märjamaa vallale. Vastavalt Märjamaa alevi üldplaneeringule on Kesa tänav ja selle ümber olevad 

hoonestamata kinnistud detailplaneeringu kohustusega alal. Kesa tänava kinnistu omanikud on huvitatud 

detailplaneeringu algatamisest, kuid sellega seoses on vajalik lahendada ka tänava lõpus ümberpööramise 

koht. Tänaval asub riigile kuuluv Keskkonnaministeeriumi valitsemisel ja Maa-ameti volitatud 

valitsemisel olev Kesa tn 9 kinnisasi, mis oma kuju ja mõõtmete osas ei ole perspektiivne elamu 

ehitamiseks. Kesa tänava ümberpööramise koha tekitamiseks oleks vaja võõrandada riigi käes olev Kesa 

tn 9 kinnisasi, et tagada olemasolevatele Kesa tänava kinnistutele tänava lõpus ka ümberpööramine. 

Ümberpööramise koht hõlmaks poole Kesa tn 9 kinnisasjast ning ülejäänud osale jääks haljasala, mille 

peamiseks ülesandeks on parandada tänava terviklikku ja arhitektuurilist külge. Lisaks saab ala kasutada 

privaatsema rekreatsiooni- ja mängualana.   

 

Toimus arutelu. Ettekandja vastas küsimustele.  

 

Otsustati: Toetada Kesa tn 9 munitsipaalomandisse taotlemist.  

 

 

Päevakorrapunkt 6 

Informatsioon Toominga tn 1 kinnistul on algatatud detailplaneeringust 

 

Ettekandega esines T. Lepa. 
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Märjamaa Vallavalitsus algatas 28.04.2021 korraldusega nr 209 Toominga tn 1 ja lähiala 

detailplaneeringu.  

Tänaseks on selgunud asjaolu, et Märjamaa alevi üldplaneeringus on märgitud Märjamaa alevi surnuaia 

sanitaarkaitsevööndi ulatuseks 300 meetrit. Algselt ei osanud sellele tähelepanu pöörata, sest 

Kalmistuseadus sätestab järgmiselt:  Kalmistu rajamisel ja laiendamisel nähakse planeeringuga ette 

vähemalt 50 meetri laiune vöönd kalmistu välispiirist. Sinna on keelatud rajada ehitisi ja planeerida 

maakasutust, mis võib põhjustada kalmistul müra, välja arvatud kalmistut teenindav rajatis.  

Üldplaneeringus kehtestatud 300 meetri piirangut ei ole juba aastaid jälgitud.  

Vastavalt Rahandusministeeriumi soovitusele pöördume volikogu poole, et annaksite enda nõusoleku 

lähtuda Toominga tn 1 detailplaneeringu koostamisel vastavalt Kalmistuseaduse § 4 lõikele 4, mis lähtub 

50 meetri vööndist. Uues koostatavas üldplaneeringus on samuti märgitud sanitaarkaitsevööndiks 50 m.  

Arusaadavalt on olemasolev alevi üldplaneering ajale jalgu jäänud (kehtestatud aastast 2000) ning 300 

meetrit on liiga palju. Vallavalitsus soovib jätkata tavapärase detailplaneeringu menetlusega. 

 

Toimus arutelu. 

 

Otsustati: Toetada ettepanekut, et Märjamaa alevis asuva Märjamaa kalmistu  sanitaarkaitsevööndi 

määramisel lähtuda kehtivast kalmistuseadusest. 

 

 

Päevakorrapunkt 7 

Märjamaa Vallavolikogu 20.11.2018 määruse nr 48 „Märjamaa valla heakorraeeskiri“ muutmine 

 

Ettekandega esines eelnõu esitaja A. Kirsipuu, kelle ettepanek on eeskirjast võtta välja muru või muu 

rohtkatte kõrguse maksimaalmäär 15 cm. 

J. Liländer: Vallavalitsus toetas eelnõud.  

 

Otsustati: Toetada A. Kirsipuu esitatud eelnõud.  

 

 

Päevakorrapunkt 8 

Vallavara võõrandamine enampakkumisel – enampakkumise alghinna vähendamine (Võimla tn 4 

ja Võimla tn 1a kinnistud) 

 

Ettekandega esines O. Valdma: Läbi viidud enampakkumine ei andnud tulemust. Haldusosakonna 

juhatajat on teavitatud, et alghind oli kõrge. Vallavalitsuse ettepanek on alandada alghinda 50 tuhandeni. 

Toimus arutelu. 

 

Otsustati: Vallavalitsuse ettepanekut toetada. 

 

 

Päevakorrapunkt 9 

Lepingu sõlmimiseks nõusoleku andmine (SA Märjamaa Valla Spordikeskuse ruumide 

kasutamiseks MG tundide läbiviimiseks) 

 

Ettekandega esines O. Valdma. 

Vallavalitsuse ettepanek on anda vallavalitsusele nõusolek sõlmida sihtasutusega Märjamaa Valla 

Spordikeskus ruumide kasutamise leping tähtajaga 1. september 2021 kuni 31. august 2026. 

Hetkel on lepingu kuumaksumus 1500 eurot (9 kuud aastas) ning 5 aasta lepingu maksumus kokku on 67 

500 eurot. Kulud on planeeritud Märjamaa valla 2021. aasta eelarves ning Märjamaa valla 

eelarvestrateegias. 

 

Otsustati: Toetada lepingu sõlmimiseks nõusoleku andmist. 

 

 

Päevakorrapunkt 10 

Märjamaa valla 2021. a II lisaeelarve 

 

Ettekandega esines L. Laurits, kes tutvustas II lisaeelarvet. 
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Ettekandja vastas küsimustele. 

 

Otsustati: Toetada II lisaeelarve vastuvõtmist. 

 

 

Päevakorrapunkt 11 

Vara võõrandamine enampakkumisel (Niidu korteriomand Jõgeva vallas Kassinurme külas)  

 

Ettekandega esines O. Valdma: Vallavalitsuse ettepanek on müüa avalikul enampakkumisel Jõgeva vallas 

Kassinurme külas, Niidu kinnistul (elamumaa, nr 9429650; katastritunnus: 24801:001:0751, pindala 1837 

m2) asuva elamu korteriomand nr 1, reaalosa üldpinnaga 53 m2 (530/3733) määrates enampakkumise 

alghinnaks 1000 eurot. 

Ettekandja vastas küsimustele. 

 

Otsustati: Nõustuda enampakkumisel võõrandamisega. 

 

 

R. Laaser taandas end järgmise päevakorrapunkti arutelult ja otsustamiselt ning viibis koosoleku ruumist 

väljas. 

 

Päevakorrapunkt 12 

Arvamuse andmine Orava V uuringuruumi geoloogilise uuringuloa taotluse kohta 

 

Ettekandega esines O. Valdma: OÜ Laaseri Puit taotleb Keskkonnaametilt Orava V uuringuruumi 

geoloogilise  uuringu luba. Orava V uuringuruumi geoloogilise uuringu luba taotletakse Rapla maakonnas 

Märjamaa vallas Ülejõe külas eraomandisse kuuluval katastriüksusel Pantma (katastritunnus 

50401:006:0110). Taotletava uuringuruumi teenindusala pindala on 12,34 ha. Tegemist on tarbevaru 

uuringuga, mille käigus plaanitakse rajada kuni 12 uuringukaeveõõnt ja kuni 12 puurauku. 

Uurimissügavus on kuni 15 m. Uuritavaks maavaraks on ehituskruus ja lubjakivi. Hinnanguline maavara 

kogus, arvestades kaevandamiskadusid on ehituskruusal 234 tuh m3 ja madalamargilisel lubjakivil 679 

tuh m3. Uuritava maavara võimalik kasutusvaldkond on ehitus ja teedeehitus. Taotletava loa kehtivusaeg 

on 5 aastat. Uuringu teostaja on OÜ J. Viru Markšeideribüroo.  

Vallavalitsuse ettepanek on nõustuda Orava V uuringuruumi geoloogilise uuringu loa taotlusega. 

 

Ettekandja vastas küsimustele. 

A. Jõgiste: Kas üldplaneering võimaldab seal kaevandada? 

O. Valdma vastas, et ta usaldab keskkonnaspetsialisti, kes selle eelnõu on esitanud.  

 

Otsustati: Toetada vallavalitsuse ettepanekut. 

 

 

Päevakorrapunkt 13 

Muud küsimused 

 

*) A. Kirsipuu ettepanek esitada volikogu poolt kandidaadid Vabariigi Presidendi teenetemärgiga 

tunnustamiseks 

 

…  

Käesolev punkt  on tunnistatud asutusesiseseks teabeks. Alus AvTS § 35 lg 1 p 12 

 

 

*) Teede greiderdamisest 

A. Jõessar küsis teede greiderdamise kohta - miks tehti siiski roobiga, kuigi lepiti kokku, et töid tehakse 

greideriga.  

A. Kirsipuu vastas, et A. Urbel volikogu eelmisel istungil selgitas, et tema hinnangul oli roobi 

kasutamine põhjendatud.  

A. Jõessar küsis konkreetsete teede kohta. 

O. Valdma soovitas küsida täpsemalt teedespetsialistilt.  

Toimus arutelu.  

R. Laaser märkis, et tänaseks ei ole sõlmitud teeäärte niitmise lepinguid. 
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/allkirjastatud digitaalselt/                                               /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 

Urmas Kristal                                                                  Janika Liländer 

koosoleku juhataja                                                           protokollija  


